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Levensverhaal van Joop van Stiphout. 
Joop bekent, dat hij niet vaak terugblikt op zijn ( verre) verleden en heeft dan ook nauwelijks illustraties daar-
van in de vorm van foto’s. Niettemin is het met behulp van zijn kinderen gelukt om een PowerPointpresenta-
tie van zes dia’s te maken.  
Het begint met zijn trots over zijn kleine tuintje, vol bloemenpracht. 
Op Joops achtjarige leeftijd is zijn moeder na een ziekbed van vijf jaar overleden in 1962. Hij was de jongste 
van zeven kinderen. Vader werkte als fabrieksarbeider bij de Artex. Joop is geboren in de Karel Raymakers-
straat in Helmond, later verhuisd naar de Leeuwerikstraat, waar zijn moeder is overleden. Vader is na twee 
jaar hertrouwd met een vijftien jaar jongere “tweede moeder”, die een twee jaar oudere dochter meebracht. 
Zijn stiefmoeder was slechts drie jaar ouder dan zijn oudste zus. Uit dit huwelijk zijn nog drie meisjes gebo-
ren. Het huis werd daardoor te klein en een nieuwe verhuizing naar de Zonnehofstraat in Helmond kwam tot 
stand. Door al deze omstandigheden was er voor Joop als kind weinig aandacht en structuur voorhanden. 
Zijn drie broers en drie zussen zijn vroeg het huis uit gegaan. Zijn oudste zus was dertien jaar ouder dan hij. 
Hij heeft – samen met Ad (Brouwers) – de Leonardusschool doorlopen, is misdienaar geweest in de Leonar-
dusparochie. Vervolgens bezocht hij de St. Jans’ Ulo in Helmond, waar het  “niet goed ging met hem” en hij 
heeft deze na twee jaar verlaten en is op de LTS, timmermansklas, terechtgekomen. Timmeren was niet zijn 
favoriete bezigheid en hij verruilde deze voor de schildersklas ”zonder schildersoverall (te duur)” en heeft na 
twee jaar het diploma gehaald. Hij haalde zijn toelatingsexamen op de St. Lucasschool in Boxtel voor twee 
dagen in de week, maar deze was te duur en er werd door zijn vader een arbeidsplaats geregeld bij de Vlisco 
op zestienjarige leeftijd. Het werk aldaar beviel hem niet en hij veranderde van baan en ging naar de PTT als 
telegrambesteller in 1972 – “’s avonds een pakje Chesterfield bij het bezorgen van een laat telegram” -. Hij 
promoveerde daar langzaam tot “kantoorhouder” in Oostrum. ’s Avonds om 18.30 uur en vaak later kwam 
een chauffeur het geld ophalen, waarna Joop op de brommer weer naar huis kon. In al die “lege” uren heeft 
hij de avondopleiding Maatschappelijk Werk in Tilburg gevolgd. Hij ging voor voltooiing van zijn opleiding vier 
dagen in de week werken – met enorme salaristerugval - voor een Tehuis voor uit huis geplaatste kinderen. In 
die tijd was hij vroeg getrouwd met Marian en van hun gezamenlijk inkomen konden ze rondkomen. Hij werd 
later aangenomen als leidinggevende bij de Katholieke Gezinszorg in Helmond en heeft in 1982 zijn opleiding 
voltooid. Het was daarvoor een druk bestaan, met direct na het avondeten met iemand meerijden naar Eind-
hoven of Tilburg voor de opleiding. Hij is gaan werken op de afdeling Sociale Zaken in Mierlo. Bij de sollicita-
tie daarnaar kreeg hij een brief, dat hij niet aangenomen was, omdat “de keuze gevallen was op de heer van 
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Stiphout in Helmond”. Hij heeft daar tien jaar gewerkt en zich een enorme kennis en vaardigheden verwor-
ven “in een kleine gemeente”. Onder andere het aansturen van mensen op de afdeling, “waar mensen aan 
het werk geholpen moesten worden”. 
Wethouder Nancy Dankers in Helmond merkte hem op en vroeg hem voor de op te richten Stichting Arbeids-
plaatsen, die 17 organisaties moest bundelen, als manager te gaan werken. In die tijd was er veel werkeloos-
heid. In 1998 wilde de toenmalige burgemeester Van Elk meer aandacht besteden aan de veiligheid van de 
stad. Toentertijd waren er “Stadswachten” ondergebracht bij de politie in Helmond. Hem werd gevraagd om 
een organisatie van veiligheid “erbij te doen” en werd in 1998 directeur van de “Stadswacht” in Helmond tot 
1 juli 2015.  Tot 2021 enkele klussen gedaan: voor de Stichting Maatschappelijke Opvang en de Stichting 
Leergeld in Helmond. 
“Ons gezin”: “kei jong” getrouwd op eenentwintigjarige leeftijd, “omdat het thuis niet fijn was”. Marian komt 
uit een gezin van negen kinderen. Vader was een groenteconservenfabrikant in Mierlo. Zij kregen drie kin-
deren: Ine - 47 jaar- staat al 25 jaar voor de klas in de basisschool in Dierdonk, Geert – 44 jaar, vandaag! - is 
directeur van een basisschool voor Speciaal Onderwijs in Eindhoven en Coen – 42 jaar - , centralist bij de Vei-
ligheidsregio Brabant ZO in den Bosch. 
Ze hebben zestien jaar in Mierlo gewoond, alwaar ook hun kinderen zijn opgegroeid. 
Joop heeft toen in Mierlo in het bestuur gezeten van de Stichting Welzijnsbevordering, is tijdelijk voorzitter 
van de Harmonie van Mierlo geweest en van de voetbalclub in Mierlo. 
In 2001 zijn ze naar Brandevoort verhuisd – “toch een echte Helmonder”- , aanvankelijk in de Heerenlaan, 
een groot, maar ook vooral een hoog huis – “hoe moet dat in de verre toekomst? “- en later naar een senio-
renwoning in Mierlo. Maar daar waren zij weer verreweg de jongsten, hij de enige die nog werkte (bij de 
Stichting Stadswacht Helmond), en de enige zonder rollator! Hebben het huis toch maar weer verkocht. 
Stichting Stadswacht Helmond met de wethouders als bestuursleden: 1998 – 2015: hij kijkt er met trots op 
terug en heeft er heel fijn gewerkt. Een grote organisatie van 80 medewerkers. Ze kwamen van ver, bijna zon-
der werkervaring en opleiding. Dus niet de gemakkelijkste mensen. Joop vond dat deze mensen ook deel 
moesten hebben aan het arbeidsproces. Er werd nuttig werk voor iedereen georganiseerd, ook al kon je niet 
als stadswacht in uniform ingezet worden, maar wel in overall bijvoorbeeld bij straatreparaties en dergelijke. 
Joop vond dat de mensen in uniform na opleiding ook bevoegdheden moeten krijgen als Buitengewone Op-
sporingsambtenaren: BOA’s. Joop heeft er overal voor gepleit, maar de politie vond dat geen goed idee. Hij 
had echter wel de steun van burgemeester Wim van Elk. In 2000 werd er een pilot gestart met twee BOA’s, 
die na een opleiding de bevoegdheid kregen. De Helmondse Stadswacht-organisatie werkte tegen betaling 
ook in Eindhoven, Valkenswaard, Bakel, Asten, Deurne. In 2014 werden er zeer vooruitstrevend elektrische 
auto’s ingeschakeld. Tot volle tevredenheid van iedereen, zelfs een benefietwedstrijd op de Ventoux als dier-
bare herinnering. 
2014: “klachten van medewerkers”. Een bedrijf uit Zeeland startte onderzoek. Joop heeft oud-medewerkers, 
die niet meer in aanmerking kwamen voor de tijdelijke banen moeten ontslaan, maar ook mensen die zich 
misdragen hebben, zelfs op staande voet. Ook deze mensen werden door het onderzoeksbureau gehoord. In 
het Eindhovens Dagblad werd dit omschreven als “misstanden, angstcultuur”. Joop had niet de lust om het 
ED van repliek te dienen of juridische maatregelen tegen het College te bekostigen. Via vrienden is er een 
advocatenkantoor ingeschakeld, dat hem verzekerde dat leden van het college wegens onwaarheden moeten 
vrezen voor de voortzetting van hun werk. Toch heeft Joop afgezien van verdere procedures en is in onderling 
overleg met ontslag gegaan met een afvloeiingsregeling en zelfs een afscheidsfeest, dat met veel moeite en 
bemiddeling toch naar tevredenheid in kleine kring is gehouden. 
Later zijn er vanuit de politiek nog meerdere onderzoeken gestart (Deloitte), “waar niets uitgekomen is”. 
Geen misstanden, fraude etc. De Holland Integrity Group uit Amsterdam kon in oktober 2015 ook niets onre-
glementairs vinden en vroegen hem of hij tegenmaatregelen overwoog, hetgeen Joop niet gedaan heeft. 
Maar de affaire heeft hem diep, diep geraakt. Hij, die zijn hele leven mensen aan het werk heeft geholpen, 
weigerde WW aan te vragen en te ontvangen – ‘hetgeen nog een hele klus is´- en is vervroegd met pensioen 
gegaan. 
Stichting Maatschappelijke Opvang heeft hem een functie aangeboden, die hij aanvaard heeft en waarvoor 
hij de verhuizing van de Stichting geregeld heeft. Hij zat ook in de organisatie van het sociaal restaurant “Ra-
tatouille”, waar mensen met een smalle beurs een vorstelijke maaltijd kunnen gebruiken voor slechts €2,50. 
Hij is betrokken bij SuperSociaal, de supermarkt voor armlastigen en heeft de klantenkring daarvan kunnen 
uitbreiden van 75 klanten naar 1250. 
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Daarbuiten is Joop jarenlang voorzitter geweest van het CDA van Helmond, secretaris van het Helmonds Mu-
ziek Corps; sinds 1 december voorzitter van de Adviesraad Sociaal Domein in Helmond. Hij is secretaris van 
de “Beels Fundatie”. 
Samen met Ad maakt hij muziek: Ad pianist en Joop dirigent; daarvóór Kolok opgericht (zie levenspraatje Ad) 
en heeft veel gezongen bij andere koren. 
Fietst graag en veel in Italië. Tuiniert graag in eigen tuin. 
In 2021 is hij onderscheiden als Ridder in de Orde van Oranje-Nassau, vergat hij nog bijna te vertellen. 
Voorzitter is stil van dit verhaal van een Kafkaiaanse toestand. Zou hij zijn kinderen zo’n werkzaam leven bij 
de gemeente aanbevelen? 
Antwoord: je moet eerlijk zijn en bij jezelf blijven en erop vertrouwen dat alles goed zal komen, ook bij moei-
lijke dagen, die toch altijd weer voorbij zullen gaan. 
Vraag: hoe heb je je vaardigheden op muziek verworven? 
Antwoord: Ik heb als kind tot mijn verkering – “waarna alles anders loopt” - bij het Helmondse Muziekcorps 
klarinet gespeeld, bij de vader van Ad. Kwam terecht in de kerk in Helmond West: de Goddelijke Voorzienig-
heid in het jongerenkoor. Hij heeft dat ook gedirigeerd, hetgeen hem lukte door zijn “enthousiasme, de sleu-
tel naar succes”.  
Wim van Geldrop. 

 

Mededelingen van de voorzitter. 

 

Herman informeert ons over het plotseling overlijden van ons voormalig lid Paul Hogenbirk.  

Hij had nog op de dag voorafgaand aan zijn overlijden getennist met Wim van Geldrop. 

 

Jan Jaspers is vandaag voor het 2e kennismakingsbezoek aanwezig. Aan het slot van deze bijeen-

komst heeft Herman een kort gesprekje met Jan en indien Jan e.e.a. positief ervaren heeft zal hij bij 

de volgende bijeenkomst geïnaugureerd worden. 

 

Herman informeert ons in het kort over de gezondheidstoestand van Arthur en we hopen hem op 

korte termijn weer te ontmoeten op de clubbijeenkomsten. 

  

Afgemeld hebben zich 4 leden en nog eens 3 voor de lunch. 

 

Bij volgende bijeenkomst zullen we afscheid nemen van Jaap Boer nadat hij 25 jaar lid is geweest 

van onze club. Hieraan zal aandacht aanbesteed worden. 

 

Tot slot doet Herman een oproep aan eenieder om uit te kijken naar potentiële leden. Wij zouden een 

goeie basis hebben als we, buiten de kandidaten die op dit moment in de procedure zitten, nog twee 

nieuwe leden zouden kunnen toevoegen.  

 

De koelkast is leeg vandaag dus de drankjes zijn voor eigen rekenong. 

 

 

 

 

 

 

 

________________________________________________________________ 

Dit verslag wordt opgenomen op onze website https://helmond.probus-nederland.nl/ tezamen met 

foto’s en verder beschikbaar beeld en geluid van presentaties. 

 

Indien men verhinderd is een bijeenkomst bij te wonen gelieve dit te melden via de link op onze 

website https://helmond.probus-nederland.nl/contact/ (inloggen is niet nodig)  
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